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10. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 12.12.2016  
 
 
Garanič: 
Interpelácia sa týka prostitúcie v našom meste. Viem, že to tu už bolo spomínané veľakrát, 
boli spomínané ulice, kde sa to vyskytuje. Taktiež sme počuli veľakrát, že monitorujeme 
situáciu. Chcem sa opýtať, vlastne teraz tu prostitúciu  máme v južnej časti, od kruhového 
objazdu od Paričanu smerom ku Slovnaftke asi všade, čiže slečny stoja všade, je ich čoraz 
viac. Okrem toho monitorovania boli nejaké osoby predvedené, bol niekto obvinený 
v súvislosti s touto činnosťou, deje sa niečo? Taktiež ak to nebudeme riešiť, pozorujem čoraz 
viac mladších a mladších, teda mladšie a mladšie tie slečny stojace popri cestách a tak, aby 
sme sa znova nedostali niekam do novín, do médií v súvislosti   už nielen s prostitúciou  ale 
možno aj s pedofíliou, keďže tá situácia sa stupňuje a verím tomu, že si to všímajú všetci 
poslanci, ktorí prechádzajú južnou časťou mesta, či s tým niečo robíme okrem toho 
monitorovania.  
 
PhDr. Čižmár: 
Môžem vás ubezpečiť pán poslanec, že sa toto rieši pravidelne aj činnosťou mestskej polície, 
aj činnosťou štátnej polície, dokonca prebieha intenzívna komunikácia spoločné služby alebo 
spolupráca na úrovni mestská polícia – štátna polícia aj na riešenie tohto problému. Podarilo 
sa nám vytlačiť prostitúciu v niektorých časti mesta. Je všeobecne známe, že tejto jav je 
dlhodobý, je potrebné prijímať stále nové a nové opatrenia. Našou snahou bude riešiť túto 
situáciu tak, aby boli v prvom rade spokojní občania tohto mesta.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 12.12.2016 
 
 
 
 


